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Afdeling  

 

Op de  website van Medemblik Actueel staat vandaag het volgende te lezen: 

 

Boos, heel boos zijn ze, de hondenbezitters in de gemeente Medemblik, ze 

beschuldigen de gemeente van loze beloftes en het niet nakomen van afspraken. 

Wel betalen maar de beloofde speelplaats komt er niet. 

Medemblik is 1 van de laatste gemeenten in Westfriesland waar nog 

hondenbelasting wordt geheven en volgens de gemeente vrijwel in zijn geheel weer 

terugkomt naar de hondenbezitters in de vorm van loslooproutes, vuilnisbakken 

waar de zakjes met hondenpoep in gedeponeerd kan worden en aan het opruimen 

van de hondenpoep op grasvelden. 

Maar voor de hondenbezitters is de maat vol, die eisen dat de gemeente haar 

belofte gaan nakomen en in de diverse kernen van Medemblik een 

hondenspeelplaats gaat realiseren. 

Bron: https://www.medemblikactueel.nl/2019/06/14/hondenbezitters-boos-op-gemeente-waar-

blijft-de-beloofde-hondenspeelplaats/  

 

 

 Heeft de gemeente Medemblik hierover klachten of vragen van hondenbezitters 

gekregen? 

 

antwoord  Ja. Op initiatief van de hondenbezitters is er in 2017 en 2018 intensief overleg geweest 

met de gemeente over de mogelijkheid van een honden ontmoetingsplaats. 

Verschillende locaties zijn toen ter sprake gekomen. Ambtelijk is hier meer dan 100 uur 

ingestoken. 

 

 

 Zijn er door de gemeente Medemblik beloften of toezeggingen gedaan?  

Zo ja, wat is de stand van zaken op dit moment? 

 



 

 

antwoord  Ja, wij hebben toegezegd om mee te werken aan de realisatie van een honden 

ontmoetingsplaats, samen met de hondenbezitters. Er is destijds een locatie 

uitgekozen, samen met de hondenbezitters. Dit was het Kagerbos in Wervershoof. Op  

de informatieavond (13 februari 2018) bleek echter dat omwonenden fel tegen de 

voorgestelde locatie waren.  

 

Er is toen, in samensprak met de hondenbezitters, voor gekozen om een andere locatie 

te zoeken. Het Recreatieschap heeft toegezegd om mee te werken aan de realisatie van 

een hondenontmoetingsplaats op de Vooroever Andijk. Door het project heroverweging 

ontwikkeling IJsselmeerkust heeft het project echter vertraging opgelopen. Een 

hondenontmoetingsplaats zal nu op zijn vroegst in 2020 gerealiseerd kunnen worden. De 

gemeente is in deze afhankelijk van de uitvoeringsplannen van het Recreatieschap.  

 

 

 Waar zijn of worden hondenuitlaatplekken gerealiseerd en hoe is of wordt dit met de 

hondenbezitters gecommuniceerd? 

 

antwoo

rd  

Er zijn op dit moment verschillende hondenuitlaat plekken binnen de gemeente. Deze 

staan ook aangegeven op de gemeentelijke website. 

(https://medemblik.maps.arcgis.com/apps/View/index.html?appid=425304d4922a4c7a8a

9326a97bf8b3fa).  

Waar het hier echter om gaat is een honden ontmoetingsplaats. Een omheinde locatie, 

met speelvoorziening voor honden. Om een dergelijk voorziening te realiseren kost veel 

tijd en inspanning, lang niet alle locaties zijn hiervoor geschikt. Er moet lokale 

draagkracht zijn en ook behoefte vanuit de hondenbezitters.  

 

 


